

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, FEBRUARY 22, 1984  
(22)

[Text]

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 7:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Weatherhead, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Blaikie, Breaux, Epp, Halliday, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. McCauley and Weatherhead.

*Alternates present:* Messrs. Hudecki, Lachance and Reid (*St. Catharines*).

*Other Members present:* Messrs. Hopkins and Lang.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Ms. Mildred Morton.

*Witnesses: From the Government of Ontario:* The Honourable Keith Norton, Minister of Health; and Dr. Edward Moran, General Secretary, Ontario Medical Association.

The Committee resumed consideration of Bill C-3, An Act relating to cash contributions by Canada in respect of insured health services provided under provincial health care insurance plans and amounts payable by Canada in respect of extended health care services and to amend and repeal certain Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, January 31, 1984, Issue No. 1.*)

The Honourable Keith Norton made a statement, and with the other witness, answered questions.

At 9:55 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

Maija Adamsons

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 22 FÉVRIER 1984  
(22)

[Traduction]

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales se réunit, ce jour à 19 h 40, sous la présidence de M. Weatherhead (*président*).

*Membres du Comité présents:* MM. Blaikie, Breaux, Epp, Halliday, M<sup>l</sup>c MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. McCauley et Weatherhead.

*Substituts présents:* MM. Hudecki, Lachance et Reid (*St. Catharines*).

*Autres députés présents:* MM. Hopkins et Lang.

*Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* M<sup>me</sup> Mildred Morton.

*Témoins: Du gouvernement de l'Ontario:* L'honorable Keith Norton, ministre de la Santé; et le D<sup>r</sup> Edward Moran, secrétaire général, «*Association médicale de l'Ontario*».

Le Comité reprend l'examen du projet de loi C-3, Loi concernant les contributions pécuniaires du Canada aux services de santé assurés pris en charge par les régimes provinciaux d'assurance-santé et les montants payables par le Canada pour les programmes de services complémentaires de santé, et modifiant certaines lois en conséquence. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 31 janvier 1984, fascicule n° 1.*)

L'honorable Keith Norton fait une déclaration, puis lui-même et l'autre témoin répondent aux questions.

A 21 h 55, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.